

Notis: Penguatkuasaan Penggunaan Mesin Pengimbas MyKad bagi Urus Niaga Unit Amanah ASNB

Pemegang Unit yang dihormati,

ASNB kini telah menguatkuasakan penggunaan mesin pengimbas MyKad bagi mengesahkan dokumen pengenalan diri MyKad/MyTentera di semua cawangan ASNB dan Ejen ASNB sebagai keperluan asas untuk memproses urus niaga Unit Amanah ASNB.

Ini bagi memastikan setiap urus niaga dilakukan oleh Pemegang Unit yang sah sahaja dan melindungi akaun Pemegang Unit dari disalah guna oleh pihak yang tidak bertanggungjawab.

Sehubungan itu, Pemegang Unit bertanggungjawab memastikan MyKad/MyTentera berkeadaan baik bagi mengelakkan sebarang kesulitan sewaktu melakukan urus niaga. Sekiranya MyKad/MyTentera gagal diimbas/rosak, Pemegang Unit dinasihatkan merujuk terus ke Jabatan Pendaftaran Negara yang berhampiran untuk semakan selanjutnya.

Sebarang pertanyaan boleh hubungi Jabatan Perhubungan Pelanggan dan Ejen ASNB di talian 03 – 2057 3000.

Terima kasih di atas sokongan anda.

Notice: Enforcement of MyKad Reader Verification of ASNB Unit Trust Transactions

Dear Valued Unit Holders,

ASNB is now enforcing the use of MyKad Reader to validate identification documents i.e. MyKad/MyTentera as a main requirement to process transactions pertaining to the unit trust funds of ASNB at all ASNB Branches and ASNB Agents.

This to ensure every transaction is performed by a registered Unit Holder only and to protect the Unit Holder's account from any risk of misuse by irresponsible party.

To avoid any difficulty while performing transactions, Unit Holders are responsible to ensure that MyKad/MyTentera is in good condition. In the event that the MyKad/MyTentera fail to be scanned/damaged, Unit Holders are advised to refer to the nearest National Registration Department for further confirmation.

For enquiries, kindly contact Customer & Agent Relations Department at 03-2057 3000.

We thank you for your continuous support.



Prospektus Induk bagi tabung unit amanah ASNB bertarikh 30 Jun 2015, telah didaftarkan dengan Suruhanjaya Sekuriti Malaysia, dan boleh diperolehi di cawangan ASNB dan ejennya. Unit akan diterbitkan setelah penerimaan borang pendaftaran yang merujuk kepada dan mengiringi prospektus tersebut. Sebelum melabur, sila baca dan fahami kandungan prospektus tersebut. Jumlah keseluruhan pulangan pelaburan mungkin turun atau naik. Pelaburan dalam unit amanah adalah tertakluk kepada risiko pengurusan dana, risiko inflasi dan risiko kuasabeli. Prestasi masa lalu tabung unit amanah ASNB bukanlah jaminan prestasi masa hadapan. Sebelum melabur, sila pertimbangkan yuran dan bayaran yang dikenakan.

Pelabur yang ingin mengetahui maklumat penting mana-mana tabung unit amanah ASNB boleh mendapatkan Halaman Serlahan Produk yang telah dikeluarkan oleh ASNB di cawangan ASNB dan ejennya.